
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2008–09–11

Protokoll styrelsemöte S17

Närvaro: Erik Iveroth Ordförande
Jonatan Jonsson Sekreterare
Linus Svensson Skattmästare
Fredrik Gullstrand Cafémästare
Simon Kämpe Sexmästare
Henrik Andersson Överphös
Johannes Jakobsson Källarmästare
Edward Linderoth-Olson SRD-Ordförande
Mårten Bengtsson Programmästare
Pia-Maria Bondesson Kårkontakt

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Pia-Maria Bondesson adjungerades.

§4 Föredragningslista Punkt §14.5 Pingisbord lades till. Föredragningslistan godkän-
des med ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokollet för S15 godkändes. S16 bordlades till nästa möte.

§6 Beslutsuppföljning Följande beslutsuppföljning var aktuell

# Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
11 Sätta upp sponsrings-

skylten
Johannes
Jacobsson

S15
24/8

S17 11/9

12 Skriva ihop ett utlå-
ningskontrakt till sek-
tionens Wii, samt ord-
na instruktionsmanu-
al till detsamma

Erik Iveroth, Jo-
hannes Jakobs-
son

S15
24/8

S17 11/9

Styrelsen beslöt

att avföra beslut #11 och #12 från beslutsuppföljningen.

§7 Meddelanden Edward meddelade att Mattias Jernberg valts till SRD-Sekreterare,
och att det ska hållas ytterligare val nästa onsdag. Uppskriv-
ningslista finns i korridoren.

Erik meddelade att på lördag är det nollelördag och söndag Re-
gatta.

Johannes meddelade att iDét är uthyrt på fredag.
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§8 Städ efter fester Erik påpekade att det efter fester i helgen stökats till på diverse
ställen i E-huset, vilket inte städats upp. Detta påverkar både E-
och D-sektionens möjligheter att använda sig av husets inventa-
rier. Detta kräver att alla inblandade tar sitt ansvar och ser till att
saker och ting ställs i ordning.

§9 ING Jubileum Styrelsen diskuterade eventuell närvaro på ING-Sektionens 10-
årsjubileum. Konsensus var att denna sittning var alltför dyr.

§10 Förmöte HTM1 Erik föreslog ett kvällsmöte där styrelsen behandlar propositio-
ner och annat. Detta bestämdes till 23/9 kl 18.

§11 Golvvax Sektionen har fått direktiv från städenheten att lägga golvvax i
iDét. Detta ska ske någon gång efter nollningen.

Styrelsen beslöt

att Johannes ser till meddela övriga i styrelsen hur städutrust-
ning och städattiraljer fungerar.

§12 Tygmärken Mårten föreslog att trycka upp lite mer generella tygmärken som
fler än enbart sektionsmedlemmar kan vara intresserade av.

§13 Nästa styrelsemöte Styrelsen enades om att flytta nästa veckas möte till torsdagen

§14 Städ och
mästerifacken

Erik påpekade att Cafét blivit duktiga att tömma soptunnorna,
men det kan fortfarande bli bättre om alla hjälps åt att tömma en
full soptunna.

§14.5 Pingisbord Johannes meddelade att Idrottsförmannen Olle Landin var in-
tresserad av att köpa ett begagnat Bordtennisbord. Styrelsen kon-
staterade att vissa utrymmes-constraints rådde, men att om des-
sa kan lösas är det en strålande idé.

§15 Övrigt Mårten meddelade att TLTH ska ordna en skidresa nästa år. Mer
info kommer.

Styrelsen beslöt

att Välja Mårten Bengtsson (dt07mb7) till Sångarstridsförman

Fredrik efterlyste lock till Mikrovågsugnarna.

Styrelsen beslöt

att Godkänna att Cafét köper in lock till mikrovågsugnarna.

§16 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:07
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Vid protokollet

Jonatan Jonsson
Mötessekreterare

Justeras

Erik Iveroth
Ordförande
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